

请输入关键字搜索

网站首页

学院概况

师资队伍

本科生培养

研究生培养

学术研究

学生工作

党建之窗

网站首页 > 师资队伍

尚会鹏 教授

作者： 时间： 2017-01-01 点击数： 1489



尚会鹏

1953年生于中国河南省。华侨大学国际关系学院教授，华侨大学心理文化化学研究所所长。
专业：心理文化学、国际关系理论、印度社会与文化、比较文明社会研究。

主要著作

- 《中国人婚姻、婚俗与性爱》2018
- 《心理文化学要义：大规模文明社会比较研究的理论与方法》2013
- 《中国人与印度人：文化传统的比较研究》2003
- 《种姓与印度教社会》2001
- 《印度文化史》1998

SHANG HUI-PENG

Born 1953 in Henan Province of China.

Professor of the School of International Relations,, Huaqiao University

Director of the Institute of Psycho-culturalology, Huaqiao University

Major research: Psycho-culturalology ,culture and International Relations, Indian Culture and Society

Major publications

Marriage,Marriage Customs and Sexuality in Chinese Rural Society(2018)

An Outline of Pycho-culturology: Comparative Study of Literate Civilizations.(2013)

Chinese and Hindus:a Comparative Study of Cultural Traditions(2003)

Caste and Hindu Society(2001)

A History of Indian Culture.(1998)

下一篇: 王丽霞 教授

地址: 中国 福建 厦门 集美大道668号 邮编: 361021